
 
 

Skolebestyrelsesmøde 22.10.2020 

Kl. 18:30 – 21:00 i Stenstrup / personalerum 

 

 

 

 

Dagsorden udarbejdet: x Martin x Vibeke og 
René 

  

       
Forplejning: x René     
       
Til stede: x Martin - Oliver  x elev 
 - Boel x Michael - elev 
 x René  Martin - elev 
 x Signe - Astrid   
 x Annie - Jesper    
 x Peter x Vibeke   
       
Referent: x Vibeke     

Bilag til dette møde:  

Dagsorden Referat 
1. Godkendelse af referat Referat fremsendes til næste møde. 

  

2. Godkendelse af 

dagsorden 
Godkendt 

  

3. a)   Nyt fra formand 

 
intet nyt 

b)   Nyt fra bestyrelsen intet nyt 

               c)   Nyt fra elevråd 
 

intet nyt 

              d)   Nyt fra medarbejdere Der arbejdes på at planlægge en god dag til Matematikkens Dag i 

november. I år vil den foregå på hver matrikel -årgangsvist. 
(Corona-vise)  

 





 
 
              e)   Nyt fra ledelsen 

 
Sygemeldinger: Hanne og Jacob i Stenstrup og Boel i Kirkeby. Annes 

sygemelding er forlænget til d. 26. oktober. 

Ny etape i byggeriet i Stenstrup  er påbegyndt i uge 43. Indkøb af 

inventar skal være afsluttet pr. 31.12-2020 

I Kirkeby er der lagt asfalt på cykelstien og på grus P-plads. 

  

4. COVID-19-status De udendørs håndvaske tilføres varmt vand. 
Lærerne har fulgt op på at være mere opmærksom på at eleverne 
skal huske at vaske hænder. 
OBS på at støtte eleverne i at få sprittet overflader af, når dagen er 
slut. 

  

5. 9. klasse oplæg Gemmes til november. 

  

6. Brandtilsyn Brandtilsyn i Kirkeby. Påtale om at køleskabene på 1. årgang står 
placeret ulovligt. Til næste møde tages det op som særskilt 
Køleskabs-drøftelse. Indtil da spørges der rundt til klasse-forældrene 
om behov samt at Vibeke laver et tjek på hvor mange madkasser der 
ligger i køleskabene. 
Ligeledes er der påbud om, at lokalet til morgensang ikke er 
godkendt til at huse så mange elever, da der ikke er flugtveje.  

  
7. Principper Lejrskole  

Mobilpolitik 
Klassedannelse 
-Vi udsætter til næste gang. Der er tilsyneladende flere af den 
samme slags. Ledelsen undersøger og følger op inden næste møde. 
Dog retningslinjer for mobilpolitik undtaget. René noterer 
ændringerne og har dem med næste gang. Der skal følges op på 
skabe som ikke har lås der virker. 
 

  
8. Budgetopfølgning Der er indsendt budgetopfølgning i går. Vi har et minus på 385.000 

kr. Det kommer primært af ændring af den socioøkonomiske faktor. 
Bevirkede et minus på 248.00. Alt i alt 1.6 % afvigelse. 
Vi afventer garanti på refundering af Corona-udgifter på ca. 50.000 
kr.  

  
9. Punkter til næste møde Køleskab. 

Principper for klassedannelse og lejrskole samt godkendelse af 

mobilpolitik. 
9.klassernes oplæg. 

  





 
 

 

 

 

 

 

10. Eventuelt Tilsyn og sygemeldinger -er det status quo/dækkes det fortsat med 
inddragelse af vikarer? Der er lavet nogle få ændringer, men antallet 

er det samme.  
Forespørgsel om trådløs ringeklokke til SFO. 

 
  




